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Sredi letošnjega junija je Izvršnemu svetu Skupščine občine Ljubljana Moste-
Polje potekel mandat, vendar se kljub njegovemu podaljševanju negotovost
o trajanju mandata nadaljuje. Na slovesni seji, o kateri smo poročali v prejšnji
številki NS, je Izvršni svet kritično ocenil prehojeno pot in hkrati zasnoval
program do konca leta. Po seji so njegovi člani spet poprijeli za delo, saj so jih
čakale tako tekoče kot permanentne naloge.

Predsednik izvršnega sveta g.
Brane Matjašec je v pogovoru za ob-
činsko glasilo poudaril, da je projekt
vzhodne avtoceste (za občinske
upravne organe zelo zahtevna na-
loga), pri kateri so morali v ključiti
tudi zunanje sodelavce. Del uprav-
nega postopka je v pristojnosti občin-
skega sekretariata za urbanizem, pred
kratkim pa je sekretariat za občo
upravo prevzel 113 zadev, ki pome-
nijo začetek postopka za izdajo od-

ločb pri izvedbi pripravljalnih del na
trasi vzhodne avtoceste v Štnartnem.
Slapah in Bizoviku. Druga po-
membna naloga, ki izhaja iz omenje-
nega projekta, je sprememba na-
membnosti kmetijskega v stavbno
zemljišče. Tu se je republika odpove-
dala tistemu delu sredstev, ki ji po
zakonu pripada kot dotacija. Vlada je
namreč dovolila uporabo tistega dela
sredstev, ki ga je že doslej uporabljala
občina. Dva občinska upravna organa

sta poleti imenzivno delala in uspela
dovolj zgodaj izdati odločbe za spre-
membo namembnosti zemljišč. Ta
sredstva so zdaj na žiro računih ob-
čine. Izvršni svet je že sprejel pro-
gram porabe teh sredstev in ga na
javni seji tudi predstavil. Hkrati je
program posredoval sekretariatu
skupščine naše občine, da bi ga v pri-
meru ponovnega delovanja skupščine
prednostno uvrstil na dnevni red. Pri-
dobljenih sredstev je kar 400. milijo-
nov SIT, zato je izvršni svet imenoval
komisijo za nadzor porabe teh sred-
stev. Komisija je sestavljena iz po-
slancev naše skupščine, in sicer tistih,
ki prebivajo ob trasi avtoceste, eden
je iz mestnega obnnočja, pridružil pa
se jim je tudi finančni strokovnjak.
Komisijo so predlagali v potrditev ob-
činski skupščini, da bi tako postala
tudi pravnomočna skupščinska komi-
sija. Seveda pa bi lahko skupščina
spremenila sestavo komisije ali jo tudi
zavrnila. Tako bi ostala samo komi-
sija izvršnega sveta, sestavljena iz po-
slancev. Komisija bo sodelovala tudi
pri obravnavanju podatkov in poročil.
ki bodo obravnavani na izvršnem
svetu.

Zaradi vzh< ^cs:e jc po-
stala industrijsk.. .„,;... . abljiva za in-
vestitorje, ki se ;zanimajo za prosta
zemljišča. Pred nekaj tedni je izvršni
svet obravnaval dcokumentacijo za re-
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alizacijo, ki se nanaša na veliko ob-
močje ob Intertradeu in Julonu. Na-
menjeno je za znane investitorje, ki so
prek SKB prišli sem. To so Bauhaus,
Chraysler, Porshe in še nekaj znanih
podjetij, ki bodo že na pomlad začela
gradnjo na tetn območju. Poudariti
moramo, da z vedno bolj pestro po-
nudbo nastopa BTC. Pred kratkim so
odprli pivnico, pripravljajo pa tudi
pokrito tržnico. K takšnemu odpira-
nju tega dela naše občine bo prav
gotovo pripomogla nova cestna pove-
zava, trdi g. Brane Matjašec.

Na sekretariatu za kmetijstvo se še
vedno ukvarjajo z odpravo kostanje-
vega raka in obnovo kostanjevih se-
stojev. Aktivni so tudi na področju
melioracije in celostnega razvoja po-
deželja in vasi. Tu so dosegli zavid-
ljive rezultate. Na srečanju na Malem
vrhu so se predstavniki krajevne
skupnosti zahvalili izvršnemu svetu za
asfaltirano cesto in za skorajšnji zače-
tek gradnje vodovoda. Nadaljujejo
tudi akcijo za čisto okolje v mestnih
krajevnih skupnostih. Na dvajsetih
mestih bodo postavljene otnarice
z vrečkami za pasje iztrebke. Lastniki
psov bodo imeli dostop do teh vrečk.
Sekretariata za kmetijstvo in urbani-
zem imata nalogo, da poiščeta prostor
za kinološko društvo. To pomeni ko-
rak naprej pri izobraževanju lastnikov
psov in šolanju psov. Tako skušajo
vnesti z izobraževanjem več reda in
čistoče v mestne zelenice. Odkupili so
tudi prostore za veterinarsko ambu-
lanto v Zadobrovi. Veterinarska am-
bulanta se je morala namreč zaradi
denacionalizacije mežnarije v Polju,
kjer je zasedala prostore, preseliti.
Novi prostori še niso povsem oprem-
ljeni, naša občina pa se dogovarja
z občino Bežigrad za ustrezen del
sredstev za nakup prostorov, saj je
približno 30% obiskovalcev iz Beži-
grada. Izvršni svet je sklenil posebne
pogodbe s komunalnim podjetjem
Ljubljana za dodatne košnje javnih
površin. V ta namen je IS kupil kosil-
nico, ki jo je dal v uporabo komunal-
nemu podjetju in sicer samo za ob-
močje naše občine. Predsednik izvrš-
nega sveta zato upravičeno trdi, da je
občina Moste-Polje lepša kot prejšnja
leta.

Sekretariat za občo upravo in raz-
voj krajevnih skupnosti stalno skrbi
za premoženje občine (stanovanja in
poslovni prostori). Prodali so nekaj
zasedenih poslovnih prostorov v Fuži-
nah in prostore, namenjene za podjet-
niški inkubator. Brane Matjašec
pravi, da se je tudi zaradi nezanima-
nja skupščine IS odločil prodati te
prostore. Izvršni svet je sredstva, pri-

dobljena s prodajo, razporedil
v skladu s svojim programom. V tem
sekretariatu tečejo stalni postopki
v zvezi z novo avtocesto in denaciona-
lizacijo.

Na sekretariatu za urbanizem ča-
kajo na obravnavo v skupščini pro-
storsko ureditveni pogoji (PUP-i).
Zato je izvršni svet pozval predsed-
stvo in sekretariat skupščine, da ta
gradiva uvrsti na sejo skupščine.
Predsednika izvršnega sveta so obve-
stili, da je predsedstvo skupščine 25.
8. 1994 pripravilo dnevni red za sejo,
na kateri bi obravnavali prostorske in
kadrovske zadeve.

Gospod Matjašec opozatja, da je že
zdaj storjena velika škoda, saj zaradi
nesestajanja skupščine, niso sprejeti
nekateri PUP-i za območja, kjer bi
lahko investitorji začeli delati. Zato
predsednik izvršnega sveta poziva po-
slance, da najprej uveljavijo interese
prebivalcev občine in šele nato inte-
resc političnih strank v vrhu države.
Skratka, predsednik izvršnega sveta
poziva poslance, da se udeležijo seje
z dnevnim redom, ki ga je določilo
predsedstvo in tako opravijo svojo
dolžnost. Sekretariat se tudi ukvarja
z zagatami v zvezi s skladom stavbnih
zemljišč. Ker ni sprejeta vrednost
točke nadomestila za uporabo stavb-
nih zemljišč, ne morejo izpeljati ko-
munalnih projektov, ki so vezani na
te vire. Tu pa nastaja škoda zaradi
nesestajanja mestne skupščine. Iz-
vršni svet je sprejel predlog za uredi-
tev kašeljskega potoka. Pomembna
so tudi pripravljalna dela na koncu
obrtne cone ob Zaloški cesti, kjer bo
podjetje OMV postavilo črpalki.
Zemljišče je podjetje odkupilo že
pred letom in pol.

V Zgornjem Kašlju so gradbena
dela za novo telovadnico v polnem
zamahu. SCT se je izkazal kot kako-
vosten izvajalec del. Do konca leta bo
dvorana pokrita, ministrstvo pa je za-
gotovilo, da se bo drugo leto vključilo
v opremljanje dvorane. Dve tretjini
sredstev bo za telovadnico prispevala
občina, tretjino pa mesto in repu-
blika. Tudi letos je občina poskrbela
za letovanje otrok v Zambratiji. Po
dopustu je izvršni svet namenil vrt-
cem nekaj sredstev za vzdrževanje
igrišč. Vsak W Z je dobil po milijon
tolarjev. Ztfotraj sekretariata za go-
spodarstvo in družbene dejavnosti ko-
ordinirajo javna dela, ki so se v občini
uveljavila in potekajo vzorno. V tem
sekretariatu se ukvarjajo tudi z naj-
zahtevnejšimi denacionalizacijskimi
postopki.

Dokončnega dogovora med me-
stom in stanovanjskim skladom ljub-

ljanskih občin še niso sklenili, čeprav
je prišlo že tudi do nekaterih sodnih
odločitev. Stanovanjski sklad ljub-
ljanskih občin, katerega ustanovite-
ljice so skupščine ljubljanskih občin,
skuša doseči sporazum z mestnim iz-
vršnim svetom. Ta ima namreč zdaj
deblokiran račun. nima pa stanovanj-
skega programa. Stanovanjski sklad
ima program, nima pa sredstev. Po
mnenju predsednika izvršnega sveta
naše občine g. Braneta Matjašca bo
prišlo do sodelovanja, saj bodo le
tako še pred zimo poskrbeli za rešitev
najnujnejših socialnih problemov.
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